

Title (en)
EMERGENCY BRAKE.

Title (de)
NOTBREMSE.

Title (fr)
FREIN DE SECOURS.

Publication
EP 0047247 A1 19820317 (EN)

Application
EP 80902190 A 19800310

Priority
US 8000317 W 19800310

Abstract (en)
[origin: WO8102614A1] An emergency brake (10) has a spring-loaded movable frustoconical cylinder (48) which normally has its tapering outer surface (49) urged against a complementary configured inner surface (36A) of a brake drum (36) to provide braking action. The brake is released by application of hydraulic fluid under pressure to an annular ring (52) formed between the inner surface of the cylinder (48) and a fixed piston (40) disposed therewithin. The hydraulic fluid overcomes the urging by springs (50) of the cylinder (48) against the brake drum (36) and moves the cylinder (48) away from the brake drum inner surface (36A), thereby releasing the brake.

Abstract (fr)
Un frein de secours (10) possède un cylindre conique tronqué, mobile, armé par un ressort, (48) dont la surface externe conique (49) est normalement poussée contre une surface interne complémentaire (36A) d'un tambour de frein (36) pour effectuer une action de freinage. Le frein est libéré par application d'un fluide hydraulique sous pression sur une bague annulaire (52) formée entre la surface interne du cylindre (48) et un piston fixe (40) monté dans celui-ci. La force exercée par le fluide hydraulique dépasse la poussée des ressorts (50) sur le cylindre (48) contre le tambour de frein (36) et déplace le cylindre (48) en l'éloignant de la surface interne du tambour de frein (36A), libérant ainsi le frein.

IPC 1-7
F16D 59/02; F16D 65/24

IPC 8 full level
B60T 1/06 (2006.01); **F16D 55/02** (2006.01); **F16D 59/02** (2006.01); **F16D 65/14** (2006.01); **F16D 65/02** (2006.01)

CPC (source: EP)
B60T 1/067 (2013.01); **F16D 55/02** (2013.01); **F16D 59/02** (2013.01); **F16D 2065/024** (2013.01); **F16D 2127/04** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8102614 A1 19810917; EP 0047247 A1 19820317

DOCDB simple family (application)
US 8000317 W 19800310; EP 80902190 A 19800310